
Antwoord op toezegging T2022-037 

Toezegging 
De portefeuillehouder zegt (schriftelijk) terug te komen op het verzoek van mevrouw Van Es 
nogmaals aandacht te besteden aan het stallen van winkelwagens. 
 
Antwoord 
Het college deelt de opvatting dat met de verplaatsing van de fietsenstalling naar Veerpromenade 
104, de winkelwagentjes op het Marktplein niet langer op een logische plek worden gestald. In 
praktijk zal de wagentjesstalling nu voornamelijk worden gebruikt door supermarktklanten die met 
een auto geparkeerd staan op het parkeerterrein aan de Schooldwarsstraat. Omdat de stalling 
gesitueerd is op de plek van de nieuwbouw aan de Veerpromenade, zal deze op termijn moeten 
verdwijnen. De supermarkten zij zich hiervan bewust. Totdat met de bouw wordt begonnen, kunnen 
zij van de huidige plek gebruik blijven maken als zij dat wensen. 
Het is niet wenselijk om een nieuwe stalling te situeren in of vóór de overdekte fietsenstalling. Zowel 
op straat als in het pand is daarvoor onvoldoende ruimte. Ook is het wenselijk dat met de karretjes 
zo min mogelijk voorlangs woningen wordt gereden, in verband met het geluid dat zij produceren. 
Verder acht het college de loopafstand vanaf de supermarkten tot aan de overdekte fietsenstalling 
(ca. 80, respectievelijk ca. 120 meter) acceptabel. Daarom zal de supermarkten geen alternatief voor 
de karretjesstalling worden aangeboden. 
 


